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1983, festsalen, Tårnby Skole.

DAGSORDEIV

1. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning

8.. Afstemnlng om 1oka1p1an
b, Afstemning om st1ll-evej
c. Afst6rnnlng om udbedring af ve j

3. Regnskab og budget
4. Fastsættelse af kontingent
5. Indkomne forslag
6. Valg ifØlge vedtægten
7. Eventuelt

Åbnins af generalforsamlims
Formanden, Werner Nielsent bød velkommen. På generalforsam-
li-ngen var fremmØdt repræsentanter f or 28 parceller.

l. Vale af dlrieent
Generalforsamlingen valgte Tom Fl-ensted, Ladbvvej 22 tll
dirigent. Tom F1ensted takkede for valget og sourgte, om der
var nogen, der havde nogen lndsigelse, det var der ikke og

han kunne herved erklære generalforsamlingen for lovligt
lndkaldt.

2. Bestyrelsens beretning
Der har været afholdt 6 bestyrelsesmØder med alle / medlem-
mer 1 årets 1Øb, endvidere har der været møder best;rrelsen
lmellem, samt ured flrmaer og med kommunen. Desuden har der
været 1ivlig telefondebat med kommunen.

Bestyrelsen har desuden uddelt en del lnformationer i 1øbet
af året, bl.a. om ukrudt, som stadig er et problem, da det
ødelægger kantstenene. Lokalpransforslag, J parceller lndsendte
forslag t11 lokalplanen, hvltket bestyrel_sen syntes var dårlig
opbaknlng, contalners har været opst111et, 8.44 t. blev L,Ørt
væk, cå. 255 lr.g. pr. pareel.
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rnformation om varmeeftersyn, der var gratls, og d,esuden
om rotteplagen i kommunen.

Aftal-e om rensnlng af kloakker, da Lad.byveJ 2l under d.e kraf-
tige regnskyl havde problemer. med kloakken, vejen stod under
vand. Prisen er r7r72kr. Dr. brØnd, ialt 18 stk., sum ca kr.
llOr- + moms pr. gang to gange om året, for- og efterår.
Medlemskab af Grundejernes sammensl-utning koster kr. 3r- pr.
parcel årllgt,
Bestyrelsen har indhentet tilbud på fællesantenneanlæg
ca. kr. 2000r- pr. parcel, afventer bredbåndsnet.
Formand på valg næste å", ny formand.
Forsamlingen godkendte beretningen enstemmlgt.

ad 2 a Afstemnlng om lokalplan
Formanden meddelte, at der ea. 14 dage efter den stiftende
generalforsamling var lndgået en klage til Tårnby kommune
fra nogle beboere i Tårnby Eng over en nyopfØrt tilbygnlng.
Formanden menter at det v1lle have været det rigtigste, om

klagerne havde henvendt sig ti1 bestyrelsen.
Klagen medfØrter at formanden blev indkaldt ti1 et mld.e med
Teknisk forvaltningr der nu ville have udarbejdet en rokal-
plan for Tårnby Eng, da der ingen tegnlnger og faste retnlngs-
linier fandtes for området. Efter mange forhandlinger med

kommunen, kunne bestyrelsen ud.arbejde et forslag til lokal-
plan 5at Tårnby Eng. Dette forslag var forud for generarfor-
samlingen omdelt til alle parceller.
Herefter gik man over tll gennemgang af lokalplanen punkt for
punktr her skal kun omtales de punkter hvor generalforsam-
llngen havde lndsigelser.

Ændring:'rDer må lkke opfØres yderligere bebyggelse, hvortil
der kræves byggetll]adelse i henhold tll bygningsreglementet,
udover de tllbygnlnger, der er optaget bestemmelse om 1 denne
lokalplanr og som er placeret lnden for de på kortbilaget
vlste byggefelter.rt
Det blev under d.ette punkt vedtaget t at formanden prlver at
få ændrte byggefelt_A, så det går fra væg til væg i gård-
haven, dog max. 20#
Ejeren af parcel nr. !2 k?J anffirte, at han havd.e fået forhånds-
tilsagn fra kommunen om at måtte opf,re en tilbygnlng ved ejen-
dommens nordvæg. Forrnand menter at alle tidligere indhentede
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aftaler nåtte være sLØJfet ved lndfØrelse af denne lokal-
plan.
Det blev besluttet at bestyrelsen skulle tale med kommunen

om tagud.hæng ved. gårdhavens vi-nduespartler.'Måske skulle det-
te ned.tages i lokalplarl€rrr

$ 1.- 1.
Slettes: Punktet udgår, da bestemmelsen giver sig selv 1f1g.

bygnings reglementet .

til $ 3.5.

$ 4. stiforhofd
Ændrlng: "4 mts bred.det' rettes til "3 mrs bredde'r.

Efter 2on2 tiLfØjes

$ 5.2.
Til dette punkt skal tilfljes, at byggefeltet A kan placeres

tillige i husets bredde, hvis dette godkendes af kornrnunen.

$ {. 1.1..
Matr . rrr . " L2 lat' ændre s t il " L2 lær' .
Itplus trekant enrr .

$ (.4*
Ændres ti1: "Byggefelt B har for det enkelte kædehus en

dybde svarende til gavlens facad.elængde og en længde ph 610 m

må1t f ra eksisterend,e gavls facad.e. Inden f or byggef elt B må

der hljst opfØres en tilbygnlng med et bruttoareal på 38 ,?.

s 5.b.-
Dette punkt med"fØrte en heftig diskussion og resultatet blev
en afstemning om 3 forslag for tilbygnlng i byggefelt B'
Forslag I
Som bestyrelsens forslag til 1oka1p1an.
Forslag 2

Alternativt forslag fra bestyrelsen:
trVed. opfØrelse af tilbygning i byggefelt B, skal der uanset
tilbygningens st@rrelse opfØres en mur (brandmur) mod nabo-

ejend.ommmen 1 tilbygningens længde, dog indenfor byggefeltet
og i hØjde med eksisterende bygning. ivluren skal onfØres uden

åbninger mod naboslcel'r u
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Forslag ?

Tilbygning i husets bredde I gule tegtsten og med hvid stern
foroven som på eksisterende byggeri og med udgangsdlr i gavl.
Afstegnlng: forslag l: I for

forsLag 2:35 for
fcrslag 3:19 for

Forslag 2 blev vedtaget.

$ 6.1.1.
Farven på carportens ramme blev diskuteret. Ir{an f oretog af stern
nlngr or rammerne skulle være hviCmalede, gråntå eller frit
valg mellem hvid og gråblå.
Resultat af afstemning blev:
Gråblå : 18 for
llvid z 2L for
Frit valg gråblå ell-er hvid 18 for.
Paragraffen skal herefter have følgende ordlyd:
t'Carporten skal være rnalet således, at rammer og snær er
hvidmalede og stolperne gråblå".

$ 7.1.
F@lgende tilf@jes: rtGlamsbjergvej h@rer ikke ind under dette
punkt hvad f orhaver angårtt.

Rnn
3 tlo1 .

TiLføjelse i 3.linle efter græsnlæner " dog med bed ved hus-
murtt .

S.. 7.1.
Dette punkt medfØrte en del dlskussj-on. Herefter afstemning
om punktet skulle udgå.
For bevarelse af punktet stemte 29 for.
Imod stemte 18.
Vedtaget at f'unktet skulle medtages med fØlgende ændrlng:
rrmåtr i 2. linle ændres tilttskalt'. Arten fyr skal præciseres
til rrarten Bangs fyrtr.
Det bl-ev ved.taget, at nyt nunkt 7.3.I. tilfØjes:
t'Ligusterhælcke mod de ydre områder må ikke erstattes af ræk-
værk eller anden beplantning'r.
Der var forespørgsel om at afgrænse forhaver på Ladbyvej og

Solbrovej i lighed med Glamsbjergvej. Fornanden meddelte, at
dette harrde kornmunen af slået.
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Hermed var alle punkter i den foreslåede lokalplan gennem-

gået og ved.taget med ændringer, man kunne gå over til den

endelige afstemning om den samlede lokalplan.
52 stemte for !

2 stemte imod
Hermed var lokalplanen med ænoringer vedtaget og formanden
kunne meddele generalforsamli-ngenr at han vi1le forelægge
resultatet for kommunen næste dag den lB.november 1983.
Forsamlingen gik derefter over t1l næste punkt nå dagsorden.

ad 2 b Afstemnir:g om stillevej
Formanden redegjorde for bestyrelsens forslag til stillevej.
Vi bor i et tra.fiksanerlngsområde ifølge forslag ti1 kornmune-

nlan, området er Glamsbjergvej, Bygrænsen og 3olbrovej.
Der har været afholdt mØde med nabogrundejerforeningerne og

indsendt forslag til kommunenr som Ønskes genforhandlet af
ilBygrænsentt.

Bestyrelsens forslag er føIgende:
Lukning af Bolbrovej ved Glarnsbjergvej og med beplantnlng ved
Glamsbjergvej evt. i lighed med beplantningen af Langeslvej ved

Englandsvej. Omkostningerne hertil vil blive, kr. L2.245t- i
henhold til tilbud fra E. Hybler & SØn Aps. af 15. november.
Afstemnlng om bestyrelsens forslag:
For : 44
Imod: rr

Bestyrelsens forslag ved.taget og generalforsamlingen gav besty-
relsen mandat til at gå videre med sagen til kommuo€rtr

ad 2 c Afstemning orn udbedrlne af ve.i

Formanden redegjorde for problemerne vedrørende Bolbrovej
og Ladbyvejrs huller i vejbelægningen. Det vi1 blive nødven-
dlgt enten at reparere dlsse huller eller 1ægge ny belægnir:g på

vejene. Formanden meddeLter at bestyrelsen ville gå ind for
reparation af vejener og argumentationen herfor varr at Tårnby
Eng inden for en overskuelig fremtid. ville komme lnd under kom-

munens varmeplan, der vil- medf6re enten tllslutning ti1 fjern-
varme eller gas. Formanden meddelte i denne forblnoelse, at ved
tllslutning til fjernvarme og derved opgravning af vejene, kunne
Tårnby Eng evt. få kornmunen ti-1 at afholde en del af udglfterne,
hvls man til den tid besluttede slg tll ny belægning.
Herefter gik man over t1l afstemning:
rrny Vejbelægningtt, ilreparation af .Jejtt , ttingentingt,,
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Resultat af afstemning: all-e stemte for reparatlon af vej.
Reoaration af vej var herefter vedtaget.
Bestyrelsen havd.e indhentet tilbud på reparatlon af vej hos
a/s Jens Vllladsens Fabrikker dateret den 2l'. august 1983
på kr. L5.loOe-.
Generalforsamlingen anmodede bestyrelsen om at lndhente endnu
et tilbud på reparation af vej og gav bestyrelsen mandat tll at
lade arbejdet udføre i henhold t11 det bed.ste tilbud.

1. Regnsllab og budEet
Kasseren fremlagde regnskabet for regnskabsåret 1. oktober I9B2
t11 30. september 1!Bl.
Forventede udglfter for det nye regnskabsår vil blive ea. kr.
27.ooot-t heri medregnet reparati-on af vej og u<lglfter t1l
stillevej.
rngen kommentarer tLl regnskabet. Regnskabet god.kendt.

4. Fastsættelse af kontingent
Ingen ændring. P.t. kr. ISOr- pr. kvartal.
Kasseten meddelter at kontingentet kan incibetales for et år
ad gangen (forud).
Betalingsf orm uændret .

5. Indkomne f orsl-ag
fngen

6, JALg U.ølg,e. v.e_dtæete,n

Alle genvalgt E'

Kas s erer f van Glvskov
S ekretær Jytte Wikberg
Suppleant Jane Antvorskov
Revi s orsuppleant Anne-Marie J Ørgens en

7. Eventuelt
Bestyrelsen foreslog afholdelse af fastelavnsfest for bØrn og
voksne februar fg84 - stor tilslutning.
Jan Christensen Glamsbjergvej 29 bad bestyrelsen lndhente tilbuo
på ny tagbelægnltrg.
Dirigenten kunne herefter takke for god
relforsarnlingen og afsluttede nØdet .

& /?i*4-
'ri erner i{1e1s en

F.eferat : Inger J ørgensen,

Ivan Gilzff kov

Lis Jensen, Jytte Wikberg


